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4. Recipientkontroll

Bakgrund

- KVVF gick ur ÖVF för ett antal år sedan, f f a på grund av orimligt höga 
administrativa kostnader

- Sedan dess har det skett förändringar, bl a Helsingborgs kommun har tagit 
över ordförandeskapet

Aktuellt

- Förfrågan från Helsingborgs kommun om att lämna anbud på 
administrationen för ÖVF

- Kansliet har bedömt att det inte finns personalmässiga möjligheter att lämna 
anbud 

- Kansliet har svarat att det inte finns möjlighet att lämna anbud just nu, men 
att vi ser positivt på samarbete i framtiden

- Inte heller är KVR eller Lunds kommun medlem i ÖVF, vilket hade underlättat.

Öresunds vattenvårdsförbund
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Aktuella samråd/remisser

• Vattenmyndigheternas samråd – yttrande senast 30/4

• Eslövs kommun: Getinge-projektet 
miljökonsekvensbeskrivning – yttrande senast 28/2

• Länsstyrelsen Skåne: Förslag till ny klimat- och energistrategi 
för Skåne – yttrande senast 15/3

• Sjöbo kommun: Förslag till miljömål 2030 för Sjöbo kommun –
yttrande senast 23/3

• Romeleås- och sjölandskapskommittén: Förslag till strategi för 
utveckling inom Romeleås- och sjölandskapet – yttrande 
senast 27/3
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6. Vattenvårdsprogram

- Enkät till samtliga Länsstyrelser

- Gäller strandskydd vid anlagda våtmarker i ert län

- Lst tolkning viktig eftersom Lst ska tillsynsvägleda
kommunerna

Strandskydd
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6. Vattenvårdsprogram

• Vid entreprenader inom KVVPgörs separat upphandling i enlighet med 
Lagen om Offentlig Upphandling. 

• Förfrågningsunderlag tas fram och annonseras offentligt, anbud tas in 
och anbudsutvärdering genomförs. 

• Denna princip har använts länge inom vattenvårdsarbetet i Kävlingeån.

• Den kommun där entreprenad genomförs beställer formellt beställer, 
genom kommunintern delegationsordning, entreprenaden. 

• Med anledning av att det är kommunerna som formellt beställer 
entreprenader har det uppkommit en fråga om vattenrådet istället kan 
använda sig av entreprenörer som har ramavtal med berörda 
kommuner. 

Kommunala ramavtal



6. Vattenvårdsprogram

Ställningstagande 

• Rutinen har använts utan problem länge därför ingen anledning till 
att ändra aktuell rutin

• Det går inte att säga att separata upphandlingar skulle vara mindre 
fördelaktigt ekonomiskt sett jämfört med avrop på ramavtal. 

Kommunala ramavtal



6. Vattenvårdsprogram

Genom att använda sig av separata upphandlingar vid varje 
entreprenad: 

- Säkerställer att i stort sett alltid få in anbud från entreprenörer 
som är vana att arbeta med vatten och våtmarksanläggning 

- Ger alla aktörer på marknaden, inte bara de som har ramavtal 
med berörd, kommun möjlighet att lämna anbud vilket borgar för 
att vattenrådet har stor möjlighet att få in ett fördelaktigt pris på 
aktuell entreprenad. 

Kommunala ramavtal





Tack för idag!


